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Medlem ma r til I Trevlinge sa mfä llighetsförening

PROTOKOLL

1. Val av ordförande för stämman

Sittande, John Seaton

2. Val av sekreterare för stämman

Sittande, Jonas Ferm

3.

4.

5.

6.

7.

Val av 2 st. justeringsmän

Per Höglin och Tomas Moberg

Styrelsens och revisionernas berättelser

John Seaton och Fredrik Rosenberg läste upp styrelsen årsberättelse, se bilaga, godkändes av

samtliga deltagare. Diskussionen under stämman medförde dock ett tillägg, som hålls

uta nför årsberättelsen.

- Om vägen behöver renoveras iframtiden kan man troligtvis ansöka om bidrag från

kommunen. Styrelsen tar med sig detta i kommande arbete.

Revisionsberättelsen lästes upp, se bilaga, godkändes av samtliga deltagare.

Ansvarsfrihet för styrelsen

Ansvarsfrihet för styrelsen gavs av deltagarna på stämman.

Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmar

lnga motioner har lämnats in.

Ersättning till styrelsen och revisionerna

Stämman enades om oförändrad ersättning, d.v.s 995kr/styrelsemedlem per år, inklusive

Johan Bergström som sköter pumpen i pumphuset.

Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd

8.1 Styrelsens budgetsförslag, enligt bilaga, presenterades av Fredrik Rosenberg.

8.

Stä mma n god kä nde enhetligt prese nterat budgetförslag.
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9. Val av styrelse, styrelseordförande och suppleanter
Val av ny ledamot 2 år:

Oskar Westgren

Omval ledamöter 2 år:

Tobias Palmqvist

Jonas Ferm

Omval suppleanter 1 år:

Gill Eriksson

John seaton blev av stämman enhetligt omvald som ordförande.

Val av revisor och revisorsuppleant

Sittande återväljs: Per Andersson revisor och Hans ca116n revisorsuppleant.

Fråga om val av valberedning
Jonas stålbrandt och per Höglin valdes att ingå i valberedningen.

övriga frågor
12.1 Firmatecknare

ordföranden tillsammans med en ledamot registreras som firmatecknare.

12.2 lnformation om pumpstationen

John läste upp information från Johan Bergström angående statusen ivårat pumphus.
- I dagsläget är det en väldigt bra status i pumphuset och det hittas istort sett inget

skräp som fastnat i pumparna. Även såg det bra ut avseende matfett. Historiskt
har detta varit ett stort problem. Bra jobbat av samtliga hushåll.

- storservice ärgjord på ena pumpen och den andra har lyfts upp och inspekteras.
Bedömningen är att vi har en god status på pumparna.

12.3 Hastigheten i området
John informerade om att vifortsatt behöver tänka på hastigheten i området. Varje
medlem i samfällighetsföreningen får i uppdrag att informera sina gäster om att tänka
på att inte köra fort i området. Vi måste alla hjälpa tillför att förebygga en olycka i

området.

Förslag till nya åtgärder efterfrågades på mötet. Diskussion på mötet kom fram till
följande åtgärder, som styrelsen kommer värdera i kommande arbete.
- Att inte sätta farthindren parallellt, detta kan ge en mer ojämn gång över

fa rth i nd re n.

- Sätta upp nya farthinder, fokus vid infarterna.
- Prata med grannar om hastigheten.
- Sätta upp fler och bättre skyltar lekande barn.
- Att hushållen sjärva sätter upp egna portabra skyrtar under dagtid.

10.

11.

t2.



12.4 Ansvarig för röjning med grästrimmer (vägkanter, gång och cykelvägar)

Jonas Stålbrandt fortsätter att klippa vid "infart 2" och cykelbanan.

Styrelsen frågade David Sjögren efter mötet om han kan fortsätta ett år till den andra

delen. Han har accepterat detta i skrivande stund.

12.5 Städdag

En städdag planeras under hösten (Förslag på datum 8/10 k|.11.00). Stämman kom med

följande förslag till städdagen:

- Se över taket och städa pumphuset.

- Såga ned "döda" träd på allmänningen.

- lnstallera nytt element till pumphuset tillsammans med en frostvakt.

Styrelsen tar med sig förslagen och återkommer med en kallelse för städdagen.

13. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt.

Hemsidan (trevlinge.com)
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Justerare Tomas


